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Årsmöte Kosters Samhällsförening 23 mars 2024 
 

1. Val av ordförande för stämman 

Mats Lohmander valdes till mötesordförande. 

2. Val av sekreterare för stämman 

Olle Ekström valdes till mötessekreterare. 

3. Val av justerare av stämmans protokoll 

Gunilla Hansén och Dag Wersén valdes att justera protokollet. 

4. Mötets utlysande 

Mötets utlysande godkändes.  

5. Godkännande av röstlängd  

18 personer deltog i mötet varav 13 var röstberättigade medlemmar i 

Samhällsföreningen. Mötet godkände röstlängden. 

6. Styrelsens berättelse 

Mats Lohmander presenterade verksamhetsberättelsen.  

7. Ekonomi 

Mats gick även igenom de ekonomiska händelserna och förklarade att det 

ekonomiska läget är stabilt. 

 

Gunilla Hansén undrade över skulden i årsredovisningen på 217 100. 

 

Dag förklarade att skulden sammanhänger med förvärv av aktier i Kosters Framtid 

från Kosterstiftelsen, som troligen inte gör anspråk på betalning och att skulden till 

Kosterstiftelsen därför bör kunna avskrivas under innevarande räkenskapsår. 

 

(Efter årsmötet har Dag Wersén utrett att av bokfört skuldbelopp om 217 100 

kronor utgör skulden till Kosterstiftelsen 200 000 kronor, medan resterande 

skuldbelopp hänför sig till den löpande verksamheten.) 

 

Årsredovisning med verksamhetsrapport godkändes och lades till handlingarna. 

8. Revisorernas berättelse 

Dag Wersén redogjorde för revisionsberättelsen och tillstyrkte ansvarsfrihet för 

styrelsen. 

9. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023/2024. 

10. Medlemsavgift 

Mötet beslöt att avgiften är oförändrad 100 kr för 2025 

. 

Medlemsavgiften för 2025 tas in under perioden nov 2024 – okt 2025 för att 

stämma överens med inbetalningsavierna som skickas ut i samband med 
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Kosterkuriren inför Allhelgonahelgen. Intäkten periodiseras i bokslutet till det år den 

avser. 

11. Arvoden 

Ordinarie styrelsearbete sker utan arvode. 

 

12. Val av styrelse 

Valbara 2024   Valberedningens förslag 

Mats Lohmander ordf 1 år   omval 

Monica Broberg kassör 2 år  omval 

Susanne de Barés sekreterare 2 år nyval  

Tom Hemréus vice ordf 2 år  nyval 

Daniel Albertsson suppleant 2 år  omval 

Anna-Lena Hansén suppleant 1 år fyllnadsval 

 

Valda 2023 (på 2 år) 

Anna Johansson ledamot   

Lena Lundorff ledamot   

Emanuel Eriksson v. sekreterare  

 

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag. 

13. Val av revisorer 

Valberedningen föreslog: 

 

Ulf Nankler revisor 1 år   omval 

Berit Eriksson revisor 1 år   nyval 

 

Revisorssuppleanter 

Lisa Amundsson revisorssuppleant 1 år  nyval 

Lisbeth Öijvall Johander revisorssuppleant 1 år omval 

 

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag. 

14. Val av valberedning 

Stämman beslutade följande att utgöra valberedning: 

Gunilla Hansén sammankallande 

Susanne Enfors Davies 

Hannah Öberg 

Magnus Öhrn  

15. Verksamhetsprioritering, fokus i ägardirektiv  

Mats ställde frågan om Samhällsföreningen gör rätt saker. Helena von Bothmer 

framförde att Kosters Framtid under hennes tid i bolaget hade önskat mer stöd från 

Samhällsföreningens styrelse. Mats menade att direktiven från Samhällsföreningen 

ska tala om vad som ska göras men inte hur. Det hade dock varit önskvärt med en 

större vakenhet från Samhällsföreningens sida gentemot Kosters Framtid och ett 

större informationsutbyte menade Helena. 

 

Dag framförde att Samhällsföreningen har ett operativt ansvar som vilar på 

föreningen även om uppgifter läggs ut på Kosters Framtid. 

 D
W

, G
H

, O
E 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





Kosters Samhällsförening  

 Protokoll 

 2024-03-23 3(3) 

 

 

 
 

16. Övriga frågor 

Göran Lyth tog upp vattenfrågan och att det finns olika syn på att 

Vattenskyddsområdena som infördes på Koster 2011 har nu upphört. Ska det gälla 

lika för alla på öarna eller ska det vara skillnad för fastboende och fritidsboende. 

Göran menade att frågan hänger i luften och behöver hanteras.  

 

Det finns sedan 2022 en resursgrupp i va-frågor bestående av Göran Lyth, Torbjörn 

Stjernberg, Anders Börresen, Mats Lohmander och Ulf Nankler men arbetet har 

stannat av. 

 

Lena Lundorff framförde en idé om att utveckla Koster Kuriren till en tidning för 

Koster nu när Strömstad Tidning inte finns som papperstidning längre. 

 

17. Avslutning 

Olle Ekström avtackades efter nio år som sekreterare i Samhällsföreningen 

Ordförande tackade samtliga och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Olle Ekström 

 

Justeras: 

 

 

 

Gunilla Hansén    Dag Wersén   

 D
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